
北京相册
此《The most interesting views of Peking》（北京相册），内含黑白照片 120 幅。照片

主题涉及北京的景点建筑、雕塑装饰、宗教民俗：天坛，故宫，圆明园，颐和园，万

佛 寺 ， 玉 泉 山 ， 玲 珑 塔 ， 雍 和 宫 ， 明 十 三 陵 、 长 城 等 等 。 此 相 册 照 片 大 致 拍 摄

于1900-1920年间。

此相册120幅照片，前面98幅为北京的景点建筑、雕塑装饰。后22张记录北京的市井街

头、婚礼和葬礼场景。照片下均有英文标题。照片拍摄者不详。

英文介绍为：120 black and white photographs in an oblong cloth covered album.
Each photograph has a printed caption and measures 6.9 x 10.8 cm. There are
some occasional closed tears at upper edge of the album leaves in some places
but the photographs themselves are in very good condition.
Together with many images of famous buildings, the Great Wall and other well
known sites of the built environment, the photographs most interestingly show
human activities such as a wedding procession, musicians, camel trains with their
driver, lumber sawing, water wheel barrow and driver, street water sprinklers,
children, a cobbler, a fortune teller etc.

注：此PDF内页图片宽度为4000像素。此册现藏于澳大利亚国家图书馆。
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